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Forældrebestyrelsen Hornsherred 

   

 

Referat fra møde 

Den 31. august 2022 kl.  19-21 Krabbedam, Parkvej 20, 3630 Jægerspris   
 

MØDEDELTAGERE  

Ivana Jakovljevic, Savannen (afbud) 

Malou Mitsuru Jonasson, Kragebakken 

Sofie van Zanten, Krabbedam (afbud) 

Jesper Højlund, Tumlebo  

Peter Nors Hansen, Dagplejen 

Sisse Lauridsen, Solstrålen 

Henrik Knudsen, Pilehuset 

Andreas Kirkby, Vandkunsten 

Rikke Fuglsang, Slotsgården (deltager 

via Teams) 

Anne Husmer, Gerlev 

Andreas Jensen, Bakkegården 

Lene Olsen, personalerepræsentant 

Charlotte Franch Klitgård, 

personalerepræsentant 

Jette Kjærulf, pædagogisk leder (afbud) 

Ulla Larsen, områdeleder 

 

 

 

 

 Referat 
Sag nr. 1  Nyt fra områdeleder, formand og husråd 

- Der modtaget fem ukrainske børn i området.  

- Alle personaler modtager kompetenceudvikling indenfor de kommende år. 

Dette indebærer ICDP (international child development program) kurser 
som tager afsæt i relationskompetencer.  

- Forældretilfredshedsundersøgelsen er i gang. Vi håber på en god 
svarprocent. Med afsæt i undersøgelsens resultater, vil 

personalegrupperne udarbejde handleplaner.  

 

Sag nr. 2  Tilbagemeldinger fra forårets forældremøder 

- Ifm. Forældremøde, med fokus på legeaftaler og relationer, opleves der 
gode initiativer i de forskellige børnehuse. Heriblandt ’store arbejdsdag’, 

facebookgrupper til arrangering af legestunder, kontakt legelister, 

sommerfest, ugentlig forældrekaffe i børnehuse, og fast legepladsdage i 
weekenderne. 
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Sag nr. 3  Forældremøder i efteråret – form og tema? 

Herunder valg til bestyrelsen og husråd 2023 

- Der skal fortages valg af bestyrelse og husråd til næstkommende 
forældremøde. Både repræsentanter og suppleanter.  

- Bestyrelsesmedlem finder dato sammen med den gældende leder af 

børnehuset. Forventeligt i en af de nævnte uger: 44, 45, 46.  

Der frit spil for tema, og af dato inden for de nævnte uger. 

 

Sag nr. 4  Opsætning af postkasser i børnehusene til forældre input 

(punkt fra dialogmøde med politisk udvalg i foråret. 

Forslaget om idepostkasse til bestyrelsen, drøftes i husrådet. Evt. også til 

forældremøde, hvor forældre kan komme med sit besyv ift. relevansen heraf. 

 

Sag nr. 5  Høring vedr. budget 2023 – udarbejdelse af høringssvar 

Link til budgetmaterialet udsendes til bestyrelsen når det foreligger. 

- Der er blevet udarbejdet et høringssvar.  

 

Sag nr. 6  Eventuelt 

 

 

 


